
 

 

  

 

   
 

    

Motie 
 
De raad van de gemeente Stadskanaal, in vergadering bijeen op 15 juli 2024; 
 
Constaterende dat: 
- Er eenmaal per maand Gemeentenieuws in de Kanaalstreek wordt gepubliceerd; 
- Er veel informatie vanuit de gemeente via de digitale weg wordt gedeeld (waaronder op de website en op 

Facebook); 
- Een deel van onze inwoners gemeentenieuws het liefst via de krant tot zich neemt; 
- De Kanaalstreek en De Nieuwsbode beiden in onze gemeente worden verspreid en RTV1 de streekomroep 

in Stadskanaal is. 
 
Overwegende dat: 
- Er nu geen aangevraagde en verleende vergunningen in het Gemeentenieuws worden gemeld; 
- Met een maandelijkse pagina veel berichten al ‘oud nieuws’ als ze gepubliceerd worden. 
 
Spreekt uit dat 
- Nieuws dat digitaal door de gemeente gedeeld wordt, ook beschikbaar dient te zijn voor inwoners die zich 

minder vaak op de digitale snelweg begeven; 
- Eens per maand een pagina Gemeentenieuws niet voldoende is om alle belangrijke info en nieuws in de 

krant te vermelden.  
 

 
Verzoekt het college om 
1. Onderzoek te doen naar uitbreiding van het Gemeentenieuws en in het onderzoek in ieder geval in te gaan 

op de frequentie van uitgave, welke informatie gedeeld wordt en via welk medium/media (o.a.. 
Kanaalstreek, Nieuwsbode en RTV1) het nieuws het best gedeeld kan worden; 

2. De resultaten van dit onderzoek binnen 3 maanden op te leveren en te delen met de raad. 
 

En gaat over tot de orde van de dag. 
 
Ingediend door 
 
 
 

FRACTIE 
VAN DER VEEN



 

 

Heidi Koorn       Machteld Luijken           Erik Bieze Jelmer van der Veen Klaas Pals 
PvdA  SP   GBS  Fractie van der Veen D66 
 
Harma Zwiers  Agnes Wubs Joëlle Ham Frits van der Heide Linda Huizing 
Lokaal Betrokken  CDA  Lijst Ham ChristenUnie  VVD 
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